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Protokoll 6/05 
 
 
Møte: Råd for funksjonshemmede  
Møtested: Akersbakken 27  

Møtetid: tirsdag 23. august 2005 kl. 17.00     
Sekretariat: 23 47 53 72  
 
 
Møteleder: Elin Lund   
   
Tilstede: Knut Storvik    
 Anne Lise Iversen  

Lise Beate Strand  
Lars-Erik Becken 
 

 

Forfall:   
   
Som vara møtte:   
   
I tillegg møtte:   
   
Møtesekretær: Anne-Mari Arnesen  
 
Åpen halvtime: Ingen møtte 
 
Godkjenning av innkalling og sakskart 
 
Godkjent 
 
Eventuelt 
 
¤ Rådet gjennomgikk orientering om TT – transportordningen i Bydel St. Hanshaugen for 
2004. De ønsker å se tall for 2005 når de forligger. 
 
¤ Anne-Lise Iversen ønsker at den i bydelen som har ansvar for inneklima i barnehager og 
evt. skoler i bydelen skal komme å orientere på neste møte i Rådet. Det er ønske om 
informasjon om hvordan dette ivaretas spesielt i forhold til de som har astma og allergi. 
 
¤ Til neste møte skal medlemmene gå igjennom mandatet til Rådet. Etter dette er det ønske 
om en orientering fra leder i BU. 
 



 ii

¤ Rådet ber om at det tas kontakt med Barne og ungdomsforvaltningen slik at de kan ta 
kontakt med en aktuell foreldre til funksjonshemmet barn som medlem til rådet. 
 
¤ Rådet leste med glede brevet som informerte om at nå er handikapparkeringen i 
Akersbakken 27 gratis for funksjonshemmede. 
 
Saker behandlet under møte 
Sak 22 /05  Protokoll RFF juni 
Sak 23 /05  Fritt brukervalg 
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Sak 22 /05  Protokoll RFF juni 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Godkjent 
 
Votering: 
 
Enstemmig. 
 
Vedtak: 
 
Godkjent 
 

 Sak 23 /05  Fritt brukervalg 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar innføring av ordning med fritt brukervalg for praktisk bistand til 
orientering 
 
Behandling: 
 
Rådet drøftet hvorvidt fleksibiliteten i tjenestene vil bli dårligere når det blir færre til utføre 
tjenestene og tjenestene blir utført av flere leverandører. Det var da spesielt den kommunale 
hjemmehjelpstjenesten som var i fokus. Den kommunale tjenesten må bygges ned dersom 
flere velger andre leverandører. De som da ikke er i stand til å velge vil da få levert sine 
tjenester fra den kommunale. De mener det blir viktig med kvalitetsmålinger. 
 
Rådet vil følge nøye med i utviklingen av fritt brukervalg. 
 
Votering: 
 
Medlemmene i rådet sluttet seg til denne bekymringen bortsett fra den politiske 
representanten. 
 
Vedtak: 
 
Fattet ikke vedtak. 


